
Protokół nr XXV  

z Sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy  

z dnia 27 lutego 2020 r. 

 

Obrady rozpoczęto 27 lutego 2020 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:13 tego samego dnia. 

 

 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski otwierając obrady XXV Sesji Rady Miejskiej powitał 

obecnych Radnych, Burmistrza Gminy i Miasta w Mogielnicy, przybyłych sołtysów i 

przewodniczących komitetów osiedlowych oraz pracowników urzędu. 

 

 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

 

Zgłoszono kandydaturę radnej Haliny Budzik na Sekretarza obrad. Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

Radna wyraził zgodę. Przeprowadzono głosowanie w sprawie powołanie na sekretarza obrad Halinę 

Budzik. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka 

Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki , 

Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (2) 

Adam Jagieliński, Jerzy Marczak 

 

 

3. Informacja Burmistrza z działań od ubiegłej Sesji. 

 

Burmistrz odczytał zarządzenie nr 10 wydane 7 lutego 2020 r  

 

 

4. Przyjęcie protokołów z ostatnich Sesji. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołów z: 

XX Sesji z dnia 22. 11. 2019 r. 

XXI Sesji z dnia 26.11.2019 r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka 

Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki , 

Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (2) 

Adam Jagieliński, Jerzy Marczak 



5. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Zespołu Publicznej Szkoły Podstawowej i 

Publicznego Przedszkola w Brzostowcu w celu utworzenia Filii Szkoły w Brzostowcu Publicznej 

Szkoły Podstawowej nr 1 z Oddziałami Dwujęzycznymi w Mogielnicy z klasami I-III 

 

Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały oraz jej uzasadnienie a następnie pokreślił, że ten 

temat był już poruszany na komisjach oświaty i spraw społecznych. 

  

Głos zabrała sołtys Brzostowca Wioletta Lipiec, która zapytała się, co stanie się z budynkiem szkoły, 

gdy nie będzie już on funkcjonował. 

Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski, który powiedział, że jeszcze nie 

wiadomo, co się stanie z budynkiem tej szkoły. W tym momencie sprawą najważniejszą jest dobro 

uczniów, którzy do tej szkoły uczęszczają. Zapewnić im odpowiednie warunki dowozu oraz szkół, do 

jakich trafią. Ważną kwestią jest również zapewnienie pracy nauczycielom z tej szkoły. 

 

Głos zabrał Burmistrz mówiąc, że nie jesteśmy w stanie na chwilę obecną stwierdzić, co będzie dalej z 

tym budynkiem. Jeśli będą jakieś propozycję od mieszkańców, rada będzie nad tym dyskutować. 

 

Głosowano w sprawie w/w uchwały. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka 

Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki , 

Bogdan Sawicki  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (2) 

Adam Jagieliński, Jerzy Marczak 

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 r. 

 

Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały oraz jej uzasadnienie 

 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka 

Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki , 

Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (2) 

Adam Jagieliński, Jerzy Marczak 

 

 

 

 

 



 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego - Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Mogielnicy z obowiązku wpłaty do budżetu Gminy i 

Miasta Mogielnica nadwyżki środków obrotowych. 

 

Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały oraz jej uzasadnienie 

 

Głosowano w sprawie w/w uchwały. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka 

Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki , 

Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (2) 

Adam Jagieliński, Jerzy Marczak 

 

 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt" na terenie Gminy i Miasta Mogielnica na 2020 rok 

 

Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały oraz jej regulamin. 

 

Głos zabrał Burmistrz mówiąc, że w/w uchwała była przekazana do opinii Powiatowemu Lekarzowi 

Weterynarii. Zostały podane uwagi, co do w/w uchwały, lecz po terminie. Według pana Burmistrza 

uwagi te były mało znaczące. 

 

 

Głosowano w sprawie w/w uchwały.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Stanisław Kępka, Edward Kieszek, Agnieszka 

Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, Piotr Radecki , 

Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (2) 

Adam Jagieliński, Jerzy Marczak 

 

 

9. Sprawy różne. Interpelacje radnych. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski powiadamiając radnych, że do końca kwietnia 

powinni złożyć oświadczenia majątkowe na stan 31 grudnia 2019 roku. 

Następnie odczytał pismo od Wojewody Mazowieckiego w sprawie wszczęcia postępowania 

nadzorczego do uchwały nr XXIV/130/2020 z dnia 7 lutego 2020 roku oraz pismo przygotowane 

przez pracownika urzędu pana Łukasza Utfalda w spawie zgłaszania małżeństw, które przeżyły ze 

sobą ponad 50 lat w związku małżeńskim celem ich uhonorowania. 



10. Sprawy mieszkańców. 

 

Głos zabrała Agnieszka Małek zadając pytanie w sprawie ul. Dziarnowskiej w Mogielnicy, na jakim 

etapie jest jej przebudowa. 

 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz mówiąc, że w tym momencie trwają prace projektowe. Zostało 

również wystosowane pismo do gazowni oraz energetyki z zapytaniem czy na tym odcinku będą 

robione przez nich jakieś inwestycje, aby mogli to zrobić jeszcze przed przebudową tej drogi. Na ten 

rok jest zaplanowane wykonanie dokumentacji oraz uzyskania pozwolenia na budowę. Burmistrz  

prosił również o to, aby mieszkańcy zgłaszali swoje przyłącza do kanalizacji, jeśli będzie potrzeba ich 

wymiany bądź instalacji.  

 

 

Głos zabrała Agnieszka Małek zgłaszając problem parkingu przy ZSO w Mogielnicy. Zwróciła 

również uwagę na to, że autobusy nie mają gdzie parkować przy dowożeniu dzieci do szkoły. Jest to 

dość niebezpieczne. Zapytała następnie czy jest możliwość zmniejszenia górki przy drodze nr 728 i 

zwiększeniu dzięki temu parkingu? 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady mówiąc, że temat ten jest poruszany od wielu lat.  

Teren, o którym mówi pani Małek jest terenem prywatnym, zatem nic nie można zrobić. 

Przewodniczący zaznaczył również, że przy hali ZSO znajduje się duży parking, z którego można 

korzystać. Warto czasami wyjechać z domu, kilka minut wcześniej, aby zaparkować kilka metrów 

dalej i bezpiecznie odprowadzić dziecko do szkoły.  

 

Głos zabrał Burmistrz mówiąc, że pani dyrektor Tabor wyznaczyła pracownika, która przeprowadza 

dzieci przez jezdnię w celu zapewnienia im bezpieczeństwa. Jak również przejście dla pieszych koło 

szkoły ZSO jest oświetlone. Dodatkowo jest parking po lewej stronie między domem nauczyciela a 

szkołą gdzie na chwile można zaparkować i odprowadzić dziecko do szkoły albo wykręcić i dziecko 

samo chodnikiem powinno pójść do szkoły.  

Następna sprawa dotyczy palcu zabaw przy ZSO. Przybywa coraz więcej małych dzieci a obecny plac 

zabaw jest niewystarczający dla nich. Trzeba będzie cos niedługo wymyśleć.  

 

Grzegorz Michalski zaznaczył, że przy OSP w Mogielnicy również znajduje się parking, z którego 

można skorzystać. 

 

Następnie głos zabrała pani Jolanta Radzimińska przedstawiając trudną sytuację odnośnie lekarzy w 

SP ZOZ w Mogielnicy. Braki w personelu, brak miejsca na zapisy do lekarza rodzinnego są od 

jakiegoś czasu dużym problemem tej przychodni. Czy jest możliwość zatrudnienia lekarza na 

zastępstwo podczas nieobecności danego miejscowego lekarza. 

 

Głos zabrała pani Emilia Kępka mówiąc, że w SP ZOZ w Mogielnicy nie występuje jeszcze tak zła 

sytuacja. Owszem jest czas, kiedy i lekarze chorują i nie ma ich tylu, aby przyjąć wszystkich 

pacjentów. Dodatkowo gmina nie ma środków na dodatkowe wakaty.  

 

 

Głos zabrał Przewodniczący mówiąc, że ciężko jest znaleźć lekarza, który podjąłby zastępstwo na np. 

3 miesiące. Nasz ośrodek jest zaopatrzony w wielu specjalistów, z których korzystają inni mieszkańcy 

sąsiednich gmin. W porównaniu do innych miejscowości SP ZOZ w Mogielnicy jest dobrze 

zaopatrzony w lekarzy. Na następną sesję zostanie zaproszona pani Kierownik SP ZOZ -u aby 

przedstawić jej nasze problemy. 

 

Głos zabrała sołtys Brzostowca Wioletta Lipiec zadając pytanie odnośnie wiat przystankowych na 

drodze 728. Zwróciła uwagę na dużą ilość dzików w okolicy miejsca jaj zamieszkania oraz na 

nierówność na skrzyżowaniu w Brzostowcu, która skutkuje zbieraniem się wody na drodze. 

 



Głos zabrał Burmistrz mówiąc, że sprawę zatrzymywania się wody była już zgłaszana przez radnego 

Włodzimierza Wasiaka. Pismo zostało wysłane do Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich, 

którzy mają sprawdzić sytuację na tej drodze. Jeśli stwierdzą, że jest potrzeba poprawienia tej 

nawierzchni wyślą wiadomość do firmy STRABAG aby usunęli ten problem. 

  

W tym momencie nie mamy środków finansowych na budowę wiat przystankowych, ponieważ koszty 

utrzymania oświaty w tym momencie są bardzo wysokie i nie pozwalają na wykonanie dodatkowych 

zadań.. W budżecie na ten rok przewidujemy budowę tylko dwóch dróg. Na resztę nie mamy 

wystarczająco środków.  

 

Głos zabrał radny Piotr Radecki mówiąc, że są wykonywane odstrzały dzików. Jednak trzeba 

pamiętać, że one również się rozmnażają a nam czasami ciężko jest takiego dzika zlikwidować. 

 

Głos zabrał Wice-przewodniczący mówiąc, że niedawno poprosił grupę Łoś o zorganizowanie 

odstrzału, która zmniejszy ilość dzików. Dobrą metodą walki z dzikami jest założenie tzw. 

„elektrycznego pastucha”, który odstraszyłyby dziki. Zaznaczył również, że stworzenia te bardzo 

szybko się rozmnażaj i ciężko jest nad nimi zapanować.   

 

 

 

11. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący zakończył XXV Sesje Rady Miejskiej w Mogielnicy. 

 

 

 

 Protokółowała    Sekretarz obrad  Przewodniczący rady 

 

Natalia Wasiak    Halina Budzik    Grzegorz Michalski 
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